

SDGs 英語簡報複賽注意事項：

2022 MCU SDGs Presentation Contest Reminders:

1、參賽者務必於 **111 年 10 月 26 日當天 15：30 之前**，抵達會場(基河校區 J616)抽籤，並將一頁簡報檔案存於電腦桌面上。不克前來者，依比賽辦法，由本中心代為抽籤，不得有異議。

Contestants must arrive at the venue (Jihe Campus, Rm.J616) **on Wednesday, 26th of October, by 3:30 pm**. Once arrived, contestants must save the PowerPoint slide on the desktop. The staff will take the draw for contestants who fail to check in on time for the order of the contest and the result is indisputable.

2、所有參賽同學請務必出示 **學生證** 報到、並請於報到時領取出場順序號碼牌與參賽證明。

All contestants must show their student ID upon registration and must also pick up their contest order and proof of eligibility.

3、外籍生請同時攜帶 **護照與居留證**，以應獲獎所需。

Foreign nationals must also bring their passport and ARC required for the award.

4、參賽者若當天有課，請務必於報到時 勾選公假節次，以便本中心彙整統一申請公假。

If any contestant has class on the day of the contest, the contestants must select the periods in which the contest is conflicted with the classes to allow ELC to apply for official leaves.

5、請依照抽籤的號碼入座。

Please be seated according to the number that was drawn.

6、每位參賽者比賽結束後，請留在賽場至活動結束。如果一定要先行離場，請指派一位代理人，擔任領獎之代表。

All contestants must remain in the venue until the event is over; if the contestant must leave before the end of the event, please appoint one person to receive the award on the contestant's behalf.

7、獲獎者需撰寫心得感想，請將 **電子檔** 寄至 nancy@mail.mcu.edu.tw 及 ytsyang@mail.mcu.edu.tw。(表格請至英語教學中心網頁下載)

Award-winning contestants must write a reflection and submit an electronic copy to nancy@mail.mcu.edu.tw and ytsyang@mail.mcu.edu.tw (form available on the ELC website).

8、比賽結束後，每位參賽者的號碼掛牌請務必歸還給本中心。

The contestant badge must be returned to ELC when the contest is over.

9、得獎者獎狀與獎金，請於 **111 年 11 月 7 日至 11 月 11 日**憑學生證至兩校區英語教學中心領取。

All awards and certificates can be collected from **07/11/2022 to 11/11/2022** at the ELC office at either Taipei or Taoyuan Campus by bringing the student ID.

領取前請留意：

Please note:

- 完成領據填寫與學生證影本繳交(外籍生需繳交學生證、護照與居留證影本)

One must have completed the signing of the award receipt and submitted a copy of the student ID (foreign students must also submit a copy of their passport & ARC.)

- 完成心得感想電子檔之繳交

One must have completed an electronic copy of the reflection.

英語教學中心 敬啟
English Language Center
111.10.21 修訂